
RADA GMINY 
CEWICE 

Protokół NrXIII/2016 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 03 marca 2016 r. 
Obecni na sesji: 
- radni wg listy obecności, 
- sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Sekretarz Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- radca prawny, 
- protokolant, 
- publiczność. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Krzysztof Decyk dokonał 
otwarcia X I I I sesji Rady Gminy Cewice. Następnie Przewodniczący Rady 
stwierdził prawomocność obrad, ponieważ obecnych było 14 radnych. 
Nieobecny radny Nagórski Aleksander. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad, który przedstawiał 
się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2016 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz 
Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji w Gdańsku 

i 



a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do klas 
pierwszych szkół podstawowych i gimnazjum, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Cewice, do postępowania rekrutacyjnego dla 
kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjecie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny na lata 2016-2018 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na udział Gminy Cewice 
w projekcie partnerskim jednostek samorządu terytorialnego powiatu 
lęborskiego pn.: "Aktywizacja społeczno-zawodowa mieszkańców 
powiatu lęborskiego" 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu - ograniczonego prawa rzeczowego 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 



c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości 
w dzierżawę oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

] 1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości 
w dzierżawę oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/233/10 
w sprawie przyjęcia "Gminnego programu usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest dla Gminy Cewice w latach 2010-2032" 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
1) podjecie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Cewice na rok 2016" 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
c) dyskusja, 
1) podjęcie uchwały. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu 
mieszkalnego od Agencji Mienia Wojskowego Oddział Regionalny 
w Gdyni położonych na Osiedlu Na Skarpie w Siemirowicach 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 

15. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

16. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

17. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
19. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
20. Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Krzysztof Decyk zapytał: czy ktoś chciałby zgłosić wnioski 
do przedstawionego porządku obrad? 

Następnie Wójt Gminy Cewice zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 
obrad w punkcie 14A uchwały o treści: "podjęcie uchwały w sprawie nadania 
nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie wsi Cewice". Poinformował, 
że materiały dot. tej uchwały wpłynęły do Urzędu Gminy po rozesłaniu 
materiałów sesyjnych radnym w wymaganym terminie. 

Radny Długi zapytał: "gdzie jest projekt uchwały." 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przesłany 
wszystkim radnym drogą elektroniczną. 

Za wprowadzeniem w punkcie 14A porządku obrad X I I I sesji Rady Gminy 
Cewice uchwały o w/w treści, radni Rady Gminy Cewice głosowali następująco: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 



Porządek obrad X I I I sesji Rady Gminy Cewice, po uwzględnieniu 
wprowadzonych zmian przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2016 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjecie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz 
Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji w Gdańsku 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjecie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do klas 
pierwszych szkół podstawowych i gimnazjum, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Cewice, do postępowania rekrutacyjnego dla 
kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny na lata 2016-2018 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 



8. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na udział Gminy Cewice 
w projekcie partnerskim jednostek samorządu terytorialnego powiatu 
lęborskiego pn.: "Aktywizacja społeczno-zawodowa mieszkańców 
powiatu lęborskiego" 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu - ograniczonego prawa rzeczowego 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości 
w dzierżawę oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości 
w dzierżawę oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/233/l() 
w sprawie przyjęcia "Gminnego programu usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest dla Gminy Cewice w latach 2010-2032" 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 



c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
() podjecie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Cewice na rok 2016" 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu 
mieszkalnego od Agencji Mienia Wojskowego Oddział Regionalny 
w Gdyni położonych na Osiedlu Na Skarpie w Siemirowicach 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

14A. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
położonej na terenie wsi Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

15. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

16. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

17. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
1 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
19. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
20. Zamknięcie obrad sesji. 



Za przyjęciem odczytanego porządku obrad X I I I sesji Rady Gminy Cewice 
z przedstawionymi zmianami, radni głosowali w następujący sposób: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z ostatniej sesji 
sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, a także godzinę 
przed sesją był wyłożony do wglądu w sali obrad, w celu zapoznania 
się i wniesienia uwag. Następnie zapytał się radnych, czy mają wnioski 
do niniejszego protokołu. 

Radni nie zgłosili wniosków. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu bez 
odczytywania. 

Za przyjęciem protokołu z X I I sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania, 
radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący sposób: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 1. 

Ad. 4 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 
2016. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany do uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 
2016 na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu. 

Pani M . Franciszczak - Skarbnik Gminy zgłosiła także następujące 
autopoprawki do odczytanego projektu uchwały: 

- § 1 o treści: 



"W uchwale nr XI/120/2015 Rady Gminy Cewice z dnia 29 grudnia 2015 roku 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cewice na 2016 rok wprowadza się 
następujące zmiany: 

1. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 1 do uchwały, 
ustala się dochody budżetu w kwocie 33.037.929,32 zł w tym: 

1) Dochody bieżące w wysokości 32.169.934,32 zł. 
2) Dochody majątkowe w wysokości 867.995,00 zł. 

2. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 2 do uchwały, 
ustala się wydatki budżetu w kwocie 36.242.933,75 zł, w tym: 

1) wydatki bieżące - 30.309.145,58 zł, 
2) wydatki majątkowe - 5.933.788,17 zł, 

- zadania inwestycyjne roczne w wysokości 4.633.788,17 zł, zgodnie 
z załącznikiem nr 3 do uchwały, 

- zadania inwestycyjne ujęte w wykazie przedsięwzięć w ramach 
wieloletniej prognozy finansowej w wysokości 1.300.000,00 zł, 
zgodnie z załącznikiem nr 3a do uchwały, 

3) wydatki na programy i projekty realizowane z udziałem środków, 
o których mowa w art. 5 ust 1 pkt 2 i 3 uofp, zgodnie z załącznikiem 
nr 4 do uchwały. 

3. Załącznik nr 8 otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 5 do niniejszej 
uchwały." 

należy nadać brzmienie o treści: 

"W uchwale nr XI/120/2015 Rady Gminy Cewice z dnia 29 grudnia 2015 roku 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cewice na 2016 rok wprowadza się 
następujące zmiany: 

1. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 1 do uchwały, 
ustala się dochody budżetu w kwocie 33.037.929,32 zł w tym: 

1) Dochody bieżące w wysokości 32.169.934,32 zł. 
2) Dochody majątkowe w wysokości 867.995,00 zł. 

2. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 2 do uchwały, 
ustala się wydatki budżetu w kwocie 36.242.933,75 zł, w tym: 

1) wydatki bieżące - 30.305.071,90 zł, 
2) wydatki majątkowe - 5.937.861,85 zł, 



- zadania inwestycyjne roczne w wysokości 4.637.861,85 zł, zgodnie 
z załącznikiem nr 3 do uchwały, 

- zadania inwestycyjne ujęte w wykazie przedsięwzięć w ramach 
wieloletniej prognozy finansowej w wysokości 1.300.000,00 zł, 
zgodnie z załącznikiem nr 3a do uchwały, 

3) wydatki na programy i projekty realizowane z udziałem środków, 
o których mowa w art. 5 ust 1 pkt 2 i 3 uofp, zgodnie 
z załącznikiem nr 4 do uchwały. 

3. Załącznik nr 7 otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 5 do niniejsze) 
uchwały. 

4. Załącznik nr 8 otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 6 do niniejszej 
uchwały." 

Pan Andrzej Kandzorra przedstawił pozytywną opinie do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radny Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji. 

Pani Mariola Szyca przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska odnośnie odczytanego projektu uchwały. 

Pan Czesław Miotk przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawił Pan Wiesław 
Doliński. 

Radny Andrzej Długi miał pytania odnośnie nie dotkanej zapłaty za naliczoną 
umowną karę z tytułu niewykonania umowy na realizację budowy sieci wodno
kanalizacyjnej w Sicmirowicach przez wykonawcę inwestycji. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że naliczone zostały kary zgodnie z umową, natomiast 
inwestycja nic została jeszcze rozliczona. 

Radny Długi poinformował, żc są to pieniądze wirtualne. 
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Wójt wyjaśnił, że musi wykonywać wszystko zgodnie z prawem. 

W dalszej części radny Długi poinformował, że w roku bieżącym nic rozpocznie 
sic rozbudowa szkoły w Sicmirowicach, z uwagi na brak funduszy i czasu. 

Wójt Gminy poinformował, że w roku 2016 ujęto w budżecie gminy wykonanie 
projektu rozbudowy budynku szkoły w Sicmirowicach. W chwili obecnej 
dokonywany jest wybór ostatecznej koncepcji rozbudowy budynku szkoły 
w Sicmirowicach przy współudziale dyrekcji tejże szkoły. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę radnemu Długiemu na fakt, iż zapytania 
radnych są w innym punkcie obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy Cewice. 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały uwzględniający 
zgłoszoną autopoprawkę Pani Skarbnik. 

Radni pytań i uwag więcej nie mieli, więc przystąpiono do głosowania nad 
projektem uchwały ze zgłoszoną autopoprawką: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Radny Długi poinformował, że został wprowadzony w błąd i że miał skończyć 
swoją wypowiedź. 

Przewodniczący Rady wskazał, że należy zadawać pytania do treści konkretniej 
uchwały. Natomiast pozostałe pytania można zadawać w punkcie " interpelacje 
i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych" porządku obrad sesji. 

Radny Długi wskazał, że w treści uchwały zapisano kwotę 100 tys. zł na projekt 
rozbudowy szkoły w Sicmirowicach i ma do tej kwestii pytania. 

Wójt Gminy poinformował, że dyskusja na temat 100 tys. zł na projekt 
rozbudowy szkoły w Sicmirowicach odbywała się w dniu 29 grudnia 2015 r., 
kiedy uchwalano budżet Gminy Cewice na 2016 r. 

Radny Długi poinformował, że wówczas Wójtowi powiedział, że ta szkoła nie 
będzie budowana w 2016 r. i to się potwierdziło. W dalszej części powiedział, 
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że głosowano zmiany do uchwały budżetowej, a kiedy będzie głosowana cała 
uchwała budżetowa. 

Wójt Gminy przypomniał, że jest to już przegłosowane. 

Pan Długi powiedział, że najpierw należy przegłosować zmiany do uchwały, 
a potem należy przegłosować uchwałę. 

Przewodniczący Rady poinformował, że głosowano uchwałę z autopoprawką. 

Ad. 5 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Jerzy Bańka odczytał projekt 
uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 
Policji Komendy Wojewódzkiej Policji w Gdańsku. 

Pan Jerzy Pernal - Wójt Gminy przedstawił wyjaśnienia do odczytanego 
projektu uchwały na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały 
stanowiącego załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Pan Jacek Kilanowski - Komendant Powiatowy Policji w Lęborku podziękował 
za przekazanie środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Gdańsku. 

Radni pytań i uwag nie mieli, więc przystąpiono do głosowania nad projektem 
uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Ad. 6 

Pan Wiesław Keller odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów 
rekrutacji do klas pierwszych szkół podstawowych i gimnazjum, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Cewice, do postępowania rekrutacyjnego dla 
kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły. 
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Wójt Gminy przedstawił wyjaśnienia do odczytanego projektu uchwały 
na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu. Podkreślił, żc wszystkie dzieci będą 
przyjmowane do klas pierwszych szkół podstawowych i gimnazjum, z uwagi na 
to, że są wolne miejsca. 

Pan Czesław Miotk udzielił pozytywnej opinii do niniejszego projektu uchwały 
w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radny Długi stwierdził, żc obowiązuje zasada wolnego miejsca w szkole, a nie 
ilość punktów. 

Wójt potwierdził to. 

W związku z. tym, że pytań do uchwały nie było, przystąpiono do głosowania 
nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
na lata 2016-2018 odczytał wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan 
Jerzy Bańka. 

Pan Zbigniew Borowski - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Cewicach 
przedstawił wyjaśnienia do odczytanego projektu uchwały na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

Radny Czesław Miotk udzielił pozytywnej opinii do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Pan Andrzej Długi powiedział, że finansowanie Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny na lata 2016-2018 odbywać się będzie w ramach środków 
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budżetu Gminy Cewice, dotacji oraz środków pozabudżetowych pozyskanych 
z innych źródeł. Zapytał Pana Borowskiego, czy takie środki pozyskiwał. 

Pan Zbigniew Borowski poinformował, że jest jeden prywatny przedsiębiorca, 
na którego zawsze może liczyć. 

W związku z tym, żc pytań do uchwały więcej nie było, przystąpiono 
do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Ad. 8 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Jerzy Bańka odczytał uchwalę 
w sprawie: wyrażenia zgody na udział Gminy Cewice w projekcie partnerskim 
jednostek samorządu terytorialnego powiatu lęborskiego pn.: "Aktywizacja 
społeczno-zawodowa mieszkańców powiatu lęborskiego". 

Pan Zbigniew Borowski - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Cewicach 
przedstawił wyjaśnienia do odczytanego projektu uchwały na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 

Radny Czesław Miotk udzielił pozytywnej opinii do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

W związku z tym, że pytań do uchwały nic było, przystąpiono do głosowania 
nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się — 0. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min przerwy. 
Stan rady po przerwie - 14 radnych. Nieobecny radny Aleksander Nagórski. 
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Ad. 9 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Wiesław Keller odczytał projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu -
ograniczonego prawa rzeczowego. 

Pan Jerzy Pernal udzielił wyjaśnień do projektu uchwały na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik nr 6 do niniejszego 
protokółu. 

Pan Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady 
Gminy Cewice. 

W związku z tym, że pytań do uchwały nie było przystąpiono do głosowania 
nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Ad. 10 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Jerzy Bańka odczytał projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę 
oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy. 

Pan Jerzy Pernal udzielił wyjaśnień projektu uchwały na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
Przedstawił także wyjaśnienia do punktu 11 porządku obrad na podstawie 
uzasadnienia do tejże uchwały, stanowiącego załącznik nr 8 do niniejszego 
protokółu. 

Radny Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady 
Gminy Cewice. 

Radny A. Długi zaproponował, aby uchwały z punktu 10 i 11 porządku obrad 
XI I I sesji Rady Gminy Cewice głosować za jednym razem. 
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Radca prawny - Pan W. Namiotko poinformował, żc każdą z uchwał należy 
głosować osobno. 

W związku z tym, że pytań do uchwały nie było przystąpiono 
do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 1. 

Ad. 11 

Wiceprzewodniczący Rady - Wiesław Keller odczytał projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę oraz 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Wójt Gminy Cewice przedstawił 
wyjaśnienia do odczytanego projektu uchwały w punkcie 10 porządku obrad. 

Pan Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady 
Gminy Cewice. 

Pytań do uchwały nie było, więc przystąpiono do głosowania nad projektem 
uchwały: 
za - 12, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się — 2. 

Ad. 12 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Jerzy Bańka odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/233/10 w sprawie przyjęcia 
"Gminnego programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla 
Gminy Cewice w latach 2010-2032". 

Wójt udzielił wyjaśnień do niniejszego projektu uchwały na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
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Pan Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady 
Gminy Cewice. 

Radna Mariola Szyca przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, wiec 
przystąpiono do głosowania: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Cewice 
na rok 2016" został odczytany przez Pana W. Kellera. 

Wójt udzielił wyjaśnień do niniejszego projektu uchwały na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu. Podkreślił, że w Maszewie Lęborskim zostaną poddane 
sterylizacji dzikie koty, aby przerwać ich nadmierne mnożenie się. 

Pan Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady 
Gminy Cewice. 

Pani Mariola Szyca przedstawiła pozytywną opinię do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy 
Cewice. 

Radny W. Keller zapytał się, dlaczego tylko w Maszewie Lęborskim 
sterylizacji zostaną poddane dzikie koty. 

Wójt Gminy poinformował, że jest to projekt pilotażowy i że tam występują 
największe problemy tej natury. 
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Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, wiec 
przystąpiono do głosowania: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu mieszkalnego 
od Agencji Mienia Wojskowego Oddział Regionalny w Gdyni położonych 
na Osiedlu Na Skarpie w Siemirowicach został odczytany przez Pana J. Bańkę. 

Wójt udzielił wyjaśnień do niniejszego projektu uchwały na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 

Radny Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady 
Gminy Cewice. 

Radny Długi miał uwagi do zapisu § 1 uchwały o treści: " Wyraża się zgodę 
na wynajęcie od Agencji Mienia Wojskowego Oddział Regionalny Gdynia 
na okres dłuższy niż 3 lata lokalu mieszkalnego 12, o pow. użytkowej 51,20 nr 
o strukturze: 3 p+k, usytuowanego w budynku mieszkalnym 12 
w Siemirowicach na Osiedlu Na Skarpie." Zapytał się również, czy można 
podjąć uchwałę ogólną, która upoważniałaby by Wójta Gminy do 
podejmowania tego typu decyzji. 

Radca prawny wyjaśnił, że jest to niemożliwe. Tego typu kwestie rozpatruje się 
indywidualnie. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nic mieli, wiec 
przystąpiono do głosowania: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 
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Ad. 14A 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Wiesław Keller odczytał projekt 
uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie 
wsi Cewice. 

Wójt Gminy Cewice udzielił wyjaśnień do niniejszego projektu uchwały 
na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik 
nr 12 do niniejszego protokołu. Poinformował również, że Komisja 
Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice zaproponowała 
nazwę "Ulica Szmaragdowa." 

Pan Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań i uwag więcej nie mieli, więc przystąpiono do głosowania nad 
projektem uchwały zc zmianami: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Ad. 18 

Wójt Gminy Cewice przedstawił informacje na temat wykonania uchwał 
z poprzedniej sesji. Poinformował, że uchwała w sprawie wprowadzenia zmian 
do uchwały nr XI/100/2015 Rady Gminy Cewice z dnia 19 listopada 2015 r. 
w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2016 rok została 
opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego w dniu 
19 stycznia 2016 r. Natomiast uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Cewice na 2016 rok została opublikowana w dniu 22 stycznia 2016 r. 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego. Pozostałe uchwały 
zostały wysłane do organów nadzoru, które nie zgłosiły żadnych uwag. 

Ponadto Wójt Gminy przedstawił blok informacyjny na poniższe tematy: 

• informacja o rynku pracy w powiecie lęborskim według stanu na dzień 
31.12.2015 r. ( szczegółowa informacja dostępna w biurze Rady Gminy 
Cewice), 
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informacja o stanic bezpieczeństwa powiatu lęborskiego w zakresie 
ochrony przeciwpożarowej w 2015 roku (szczegółowa informacja 
dostępna w biurze Rady Gminy Cewice), 
konflikt dot. Stowarzyszenia "Rozwój Bukowiny"- grupa mieszkańców 
z Bukowiny złożyła skargę na bezczynność Starosty Lęborskiego, która 
została uznana za bezzasadną; ustanowiono kuratora sądowego dla 
przeprowadzenia wyborów uzupełniających do składu Zarządu 
Stowarzyszenia Rozwój Bukowiny - uzupełniono skład Zarządu 
Stowarzyszenia; do Starostwa Lęborskiego wpłynął list w sprawie 
Stowarzyszenia Rozwój Bukowiny od przedstawiciela Partii PiS - Pana 
Jarosława Kaczyńskiego, 

wprowadzenie tablic z nazwami miejscowości w języku kaszubskim 
na terenie Gminy Cewice - Wójt Gminy Cewice odmówi! mieszkańcowi 
Gminy udostępnienia list konsultacyjnych w sprawie wprowadzenia tablic 
z nazwami miejscowości w języku kaszubskim na terenie Gminy Cewice 
powołując się na ustawę o ochronie danych osobowych, sprawę 
rozstrzygnął WSA w Gdańsku i Sąd podtrzymał stanowisko Wójta Gminy 
Cewice; w sprawie wprowadzenia tablic z nazwami miejscowości 
w języku kaszubskim na terenie Gminy Cewice odbyła sic również druga 
sprawa sądowa dot. bezczynności Wójta Gminy Cewice - w tym 
przypadku Sąd również uznał, żc nie było bezczynności Wójta Gminy 
Cewice, 
sieć wodno-kanalizacyjna w Sicmirowicach - odebrano wodociąg 
i mieszkańcy mogą się podłączać do sieci; toczy sic również 
postępowanie prokuratorskie dot. fałszowania podpisów pod wynikami 
badań wody; odnośnie sieci kanalizacyjnej - wyznaczono kolejny termin 
odbioru w najbliższych dniach, 
wystosowano wspólne pismo Miasta Lębork, Gminy Cewice, Gminy 
Nowa Wieś Lęborska i Powiatu Lęborskiego do Marszałka Województwa 
Pomorskiego w sprawie stanu drogi nr 214 na odcinku Lębork - Osowo 
Lęborskie, 
program 500+ - będzie realizowany przez OPS w Cewicach, 
zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego dla wsi Bukowina 
i Siemirowice dot. wprowadzenia obostrzeń przez Wojewódzki Sztab 
Woskowy w zakresie budowy domów, linii energetycznych, kolejowych 
itd., 
ustalenia terminów zebrań wiejskich, wiosennych, 
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• w roku bieżącym zostaną przeprowadzone konkursy na stanowisko 
Dyrektora Zespołu Szkół w Cewicach oraz Dyrektora Szkoły 
Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Przerytem. 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Krzysztof Decyk odczytał wniosek 
Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice (pismo 
nr SMS.0003.3.1.2016 z dnia 22.01.2016 r.) i poddał go pod głosowanie. 

Radny Długi zapytał się, czy w tej sprawie jest opinia Wójta Gminy Cewice, 
gdyż ma on obowiązek w ciągu 14 dni przedstawić odpowiedź. 

Przewodniczący Rady poinformował, że spotkanie Wójta z Komisją 
Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji odbyło się i uzgodniono, która droga ma 
być wykonana. 

Wójt poinformował, że budowę tej drogi zgłoszono do Urzędu 
M arszałko wsk iego. 

Pan Długi poinformował, że Wójt winien udzielić odpowiedzi na piśmie, gdyż 
Komisja Rewizyjna ten temat opisywała. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się, kto z radnych jest za przyjęciem 
wniosku Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice. 
W niniejszej sprawie radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący 
sposób: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Radny Andrzej Długi odmówił udziału w głosowaniu. 

W dalszej części Przewodniczący Rady poinformował, żc w dniu 29.12.2015 r. 
wpłynął wniosek radnego A. Długiego dot. wprowadzenia zmian w Statucie. 
Następnie podkreślił, żc pismem z dnia 12.01.2016 r. poinformowano radnego 
Długiego, że jego wniosek został skierowany do komisji stałych Rady Gminy 



Cewice celem zaopiniowania i po uzyskaniu opinii w niniejszej sprawie 
od komisji stałych RG Cewice zostanie mu przesłana odpowiedź. 

Radny Długi stwierdził, że wniosek powinien trafić do Wójta Gminy, a Wójt 
winien przygotować uchwałę. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Cewice odczytał następujące pisma: 
• uchwała nr 295/g214/P/15 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku z dnia 17 grudnia 2015 r. w sprawie nieważności załącznika 
nr 3 do badanej uchwały w części oznaczonej lit. G w zakresie słów 
"Oświadczam, że są mi znane przepisy Kodeksu karnego skarbowego 
o odpowiedzialności za podanie danych niezgodnych z prawdą", 

• uchwała nr 009/g214/D/III/16 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 18 stycznia 2016 r. w sprawie opinii 
o możliwości sfinansowania planowanego deficytu określonego 
w uchwale budżetowej Rady Gminy Cewice na 2016 rok, prawidłowości 
planowanej długu Gminy Cewice na lata : 2016-2026 wynikającej 
z planowanych i zaciągniętych zobowiązań, 

• list gratulacyjny przekazany do odczytania Przewodniczącemu Rady 
Gminy Cewice od Pana Józefa Kwidzińskiego w sprawie jego awansu 
na stopień porucznika. 

Pan K. Decyk - Przewodniczący Rady Gminy Cewice poinformował również że 
w biurze Rady Gminy Cewice można zapoznać się z n/w pismami: 

• sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2015 
oraz potrzeby związane z realizacji zadań w 2016 r. 

Ad. 17 

Radny Andrzej Długi miał uwagi odnośnie rozbudowy szkoły 
w Siemirowicach. Podkreślił, że w bardzo optymistycznym wariancie szkoła 
zostanie rozbudowana w roku 2018/2019. Pan Długi zapytał również o odbiór 
sieci kanalizacji w Siemirowicach. 

Wójt Gminy poinformował, że w następnym tygodniu. 

Pan Długi zapytał się o Zielony Dwór w Siemirowicach. 
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Wójt Gminy poinformował, że budowa sieci kanalizacyjnej na Ul . Zielony 
Dwór w Siemirowicach jest drugim etapem projektu i w chwili obecnej nic jest 
on uwzględniony w budżecie Gminy. 

Radna Marzena Reclaf poinformowała, że w dniu 24.09.2015 r. do Urzędu 
Gminy w Cewicach wpłynął wniosek mieszkańców Cewic o umieszczenie 
w zadaniach inwestycyjnych przebudowy dróg na Osiedlu Młodych 
i ul. Spacerowej. W odpowiedzi uzyskano informację, że wniosek ten został 
skierowany do zaopiniowania przez właściwe komisje Rady Gminy Cewice. 
Radna Reclaf podkreśliła, że tak sic stało i właściwe komisje Rady Gminy 
Cewice wniosek zaopiniowały pozytywnie. Następnie w dniu 19.11.2015 r. 
podczas sesji Rady Gminy Cewice wniosek ten został zaakceptowany przez 
radnych Rady Gminy Cewice. W budżecie na rok 2016 zabezpieczono środki na 
budowę chodnika, odwodnienie i przeniesienie skrzynek elektrycznych 
na ul. Spacerowej. Następnie Pani Marzena Reclaf poprosiła o pisemną 
informację dot. tego, że zadanie to zostanie zrealizowane, gdyż mieszkańcy 
czekają na tę odpowiedź. Podkreśliła, że pod wnioskiem podpisało się 32 
mieszkańców Cewic. Następnie Pani Reclaf poinformowała, że odnośnie 
Osiedla Młodych w Cewicach, Wójt Gminy poinformował, iż zadanie to będzie 
realizowane w ramach "schetynówki". Poprosiła, aby Wójt taką informację 
mieszkańcom przekazał. 

Wójt Gminy poinformował, że zabezpieczono środki na część prac przy 
ul. Spacerowej w Cewicach. Podkreślił, że jeżeli napisany przez gminę projekt 
zostanie zaakceptowany przez PROW, jest szansa na wykonanie całości 
nawierzchni ul. Spacerowej w Cewicach, przy środkach zabezpieczonych 
w budżecie Gminy na 2016 r. zakładając 66 % dofinansowanie tej inwestycji. 
Wniosek w tej sprawie zostanie zgłoszony do 15 kwietnia br. Wójt powiedział, 
również, że na pewno zostanie zrealizowany zakres, który został wpisany do 
budżetu gminy na 2016 r. W dalszej części Wójt udzielił informacji na temat 
Osiedla Młodych w Cewicach. Poinformował, że planuje się ul. Osiedle 
Młodych i fragment ul. PKWN wykonać w ramach "schetnówki" wspólnie 
z Zarządem Dróg Powiatowych. We wrześniu 2016 r. projekt zostanie 
zgłoszony do całościowej realizacji. 

Pani Reclaf ponownie poprosiła o pisemną odpowiedź w tym zakresie, z uwagi 
na to, że chce ją przekazać mieszkańcom Cewic. 
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Wójt Gminy zgodził sic. Poinformował, żc tę informację również przekaże na 
zebraniu wiejskim w Cewicach. 

Następnie głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Jerzy 
Bańka. Przedstawił informacje dot. przygotowań do rozbudowy szkoły 
w Siemirowicach. Podkreślił, że radny A. Długi nie uczestniczył w pracach 
Rady Gminy Cewice i komisji, kiedy rozpatrywano kwestie dot. Szkoły 
w Siemirowicach, czy budżetu gminy na 2016 r. Następnie radny Bańka odniósł 
się do zarzutów Pana Długiego wobec jego osoby podczas X I sesji Rady Gminy 
Cewice w 2015 r. Podkreślił, że radny A. Długi oskarżył go o kłamstwa. 
Następnie odczytał fragment protokołu z X l sesji Rady Gminy Cewice w dniu 
14 listopada 201 1 r. o treści: 
"Uchwalę w sprawie określenia wysokości opłaty targowej na obszarze gminy 
w 2012 roku odczytał Wiceprzewodniczący Ireneusz Kruk. 
Komisja Budżetu i Rozwoju zaproponowała, aby w § 1 łit. c - z pojazdów 
mechanicznych stawkę 50 zł. Każdy z samochodu może sprzedawać na terenie 
całego kraj, ale powinniśmy chronić naszych przedsiębiorców. 
Radny Wiesław Doliński zauważył, że na posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju 
była dyskusja, ale nie przegłosowano proponowanej stawki. 
Przewodniczący Andrzej Długi w związku z zaistniałą sytuacja, zgłosił wniosek 
0 ogłoszenie 10 min przerwy w obradach sesji, aby Komisja budżetu i Rozwoju 
zajęła stanowisko odnośnie omawianej uchwały. 
Przewodnicząca rady ogłosiła 10 min przerwy w obradach sesji. 
Stan rady po przerwie -15 radnych. 
Przewodniczący Andrzej Długi przeprosił za nieporozumienie. Komisja Budżetu 
1 Rozwoju w wyniku dyskusji proponuje stawkę w § 1 łit. c 35 zł z samochodu. 
Radny Michał Grybisz jest innego zdania. Nie ma nic do przewoźników. Uważa, 
że stawka jest za wysoka. Przewoźnik ten, tak jak to jest u nich. że sołectwo jest 
rozległe, to dostarczy mieszkańcom towar do domu, a przede wszystkim starszym 
osobom. Zaproponował stawkę 25 zł. 
Przewodniczący Andrzej Długi poinformował, że aspekt 5ten był rozpatrywany, 
ale jest to stawka dzienna, a nie za punkt. Przewoźnik może jechać w ciągu 
jednego dnia w różne miejsca na terenie gminy i zapłaci za cały dzień 
tą stawkę, nie za każdy punkt. 
Przewodnicząca Hanna Kurs dodała, że w sklepie musi być kasa fiskalna, a taki 
przewoźnik nie ma kasy i nie otrzyma sie od niego paragonu. 
Radny Jerzy Bańka przychylił się do stanowiska radnego Grybisza, czyli 
do propozycji 25 zł. 
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Przewodnicząca Hanna Kurs poddała pod głosowanie pierwszą propozycję, 
czyli Komisji Budżetu i Rozwoju, czyli stawkę 35 zł z samochodu. 
Za powyższą stawką radni opowiedzieli się następująco: 
- za 9, 
- przeciw - 5, 
- wstrzymało sie - 1. 
W wyniku głosowania jawnego radni opowiedziełi sie za stawką 35 zł. " 

Wiceprzewodniczący Rady - J. Bańka przypomniał, żc na rok 2016 opłata 
targowa z pojazdów wszelkich wynosi 36,00 zł. Jest to wzrost tej opłaty 
o 1,00 zł w przeciągu 4 lat. Podkreślił, że na tej podstawie można stwierdzić, 
że nie jest kłamcą. Następnie radny Bańka poinformował, że Komisja 
Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice dokonała oceny 
stanu dróg w poszczególnych sołectwach na terenie Gminy Cewice i na tej 
podstawie zostanie sporządzony protokół, a Wójt Gminy sporządzi kosztorys. 
Następnie poprosił Sołtysów, aby bieżące remonty dróg zgłaszać bezpośrednio 
do Referatu ds. gospodarki komunalnej i mieszkaniowej Urzędu Gminy 
w Cewicach. 

Radny Długi odniósł sic do wypowiedzi Pana Bańki i powiedział: "nie 
wystarczy czytać, trzeba jeszcze trochę pomyśleć i zrozumieć. Sytuacja 
wynikała z tego, że wtedy, w tym czasie jeździły samochody, które sprzedawały 
po wioskach chleb, mąkę cukier. Takich samochodów było kilka na terenie 
gminy. I był problem, który zaistniał, zresztą to wyszło chyba od sołtysów, 
że każdy z nich, a taki człowiek objeżdżał całą gminę, Siemirowice, Unieszyno 
tam jeździł, ma brać opłatę. Myśmy doszli do wniosku, żc nie! Zapłaci 
w jednym miejscu taka kwotę i jak pójdzie do tamtego Sołtysa mu pokaże i ma, 
zapłacił za cała gminę Panie Przewodniczący. A sytuacja jest taka, jaka jest 
w danym momencie. I trzeba było dalej popytać tych radnych, którzy byli wtedy 
w komisji i dlatego była ta przerwa, bo wynikł problem, czy za całą gminę, czy 
tylko w jednym miejscu." 

Radny Czesław Miotk poinformował, że droga na odcinku Łebunia - Bukowina 
(do mostu) zostanie wyremontowana do końca roku. Informacje te radny 
uzyskał od Rejonu Dróg Wojewódzkich Oddział Lębork. 

Wójt Gminy poinformował, że ma nadzieje, iż informacje te zostaną 
potwierdzone na piśmie. 
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Ad. 18 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Krzysztof Decyk poinformował, 
że w dniu 29.12.2015 r. do biura Rady Gminy Cewice wpłynęły zapytania 
do Wójta Gminy Cewice od radnego A. Długiego. Następnie odczytał pisma nr: 
WG.033.1.2016, WG.033.2.2016, WG.033.3.2016 z dnia 12.01.2016 r. 
stanowiące odpowiedź Wójta Gminy na zadane pytania przez radnego 
Długiego. 

Przewodniczący Rady przypomniał również wszystkim radnym o konieczności 
składania oświadczeń majątkowych do 30.04.2016 r. 

Ad. 19 

Pan Zbigniew Krefta - Sołtys Sołectwa Siemirowicc zgłosił problem 
"dziurawych dróg". Poinformował, że dysponuje kruszywem, którym można te 
drogi wyremontować, natomiast potrzebni do tego są ludzie i sprzęt. 

Wójt Gminy poinformował, że kwestia tego remontu zostanie uzgodniona 
z Referatem ds. gospodarki komunalnej i mieszkaniowej Urzędu Gminy 
w Cewicach. 

Ad. 20 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad X I I I sesji Rady Gminy Cewice, 
Przewodniczący Rady Gminy Cewice zamknął obrady o godz. 15 1 0. 

Protokółowała: 
Lidia Klamrowska 
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Załącznik nr / do protokołu nr X I I I 2016 

z sesji Radj' Gminy Cewice w dniu 03.03.20 I o r 

Uzasadnienie do zmian w uchwale budżetowej na 2016 rok 

DOCHODY - załącznik nr 1 - zwiększenie dochodów o 1.369.003,32 zł 

1. Dział 600 
+ 15.000,00 zł - przeniesienie planowanych dochodów z działu 756 dotyczące wpływów za 
zajęcie pasa drogowego (zmiana klasyfikacji budżetowej) 

2. Dział 750 
+ 1.111.597,00 zł - naliczone kary umowne z tytułu niewykonania umowy na realizację 
budowy sieci wodno-kanalizacyjnej w Siemirowicach. Dochody z tego tytułu ujęte były w 
planie dochodów 2015 roku, natomiast inwestycja ta nie została zakończona do końca 
2015 r. 
+ 66.633,56 zł - zwiększenie dochodów z tytułu rozliczenia podatku VAT z 
niewygasających wydatków 2015 r. 
+ 102.520,76 zł - końcowe dochody za realizację projektów finansowanych w ramach 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko: „Ograniczenie wykluczeniu 
cyfrowemu wśród mieszkańców Gminy Cewice" oraz „Rozwój społeczeństwa 
informacyjnego w Gminie Cewice" 

3. Dział 756 
+ 70.722,00 zł - zwiększenie dochodów z tytułu podatków i opłat (na podstawie przypisów 
na 2016 rok) 
- 15.000,00 zł - przeniesienie planowanych dochodów do działu 600 dotyczące wpływów 
za zajęcie pasa drogowego (zmiana klasyfikacji budżetowej) 

4. Dział 801 
+ 17.530,00 zł - zwiększenie planowanych dochodów na sfinansowanie zadań z zakresu 
wychowania przedszkolnego 

WYDATKI - załącznik nr 2 - zwiększenie wydatków o kwotę 1.367.307,32 zł 

1. Dział 010 
+ 1.265.000,00 zł - wprowadzenie nowego zadania do budżetu: budowa sieci wodno
kanalizacyjnej w Siemirowicach. Inwestycja została rozpoczęta w 2015 roku, natomiast 
wykonawca nie wywiązał się z umowy do końca 2015 r. 

2. Dział 600 
+ 19.815 zł - przeniesienie wydatków z działu 900 dotyczących ponoszonych rocznych 
opłat za umieszczenie infrastruktury w pasie drogowym (zmiana klasyfikacji budżetowej) 

3. Dział 710 
+ 50.000,00 zł - wprowadzenie nowych zadań do budżetu: opracowanie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m. Oskowo, zmiany planu dla trasy 
kanalizacji sanitarnej oraz wykonanie analizy aktualności studium i planów miejscowych 

4. Dział 801 
+ 16.022,32 zł - zwiększenie środków na realizację projektu finansowanego ze środków 
UE „ERASMUS+" (jest to kwota niewykonanych wydatków w 2015 roku) 
+ 1.696 zł - dotacja dla Starostwa Powiatowego w Lęborku na pokrycie kosztów 
utrzymania Lokalnego Centrum Nauczania Kreatywnego w ramach wspierania edukacji 
uzdolnionych uczniów 

5. Dział 900 
- 19.815 zł - przeniesienie wydatków do działu 600 dotyczących ponoszonych rocznych 
opłat za umieszczenie infrastruktury w pasie drogowym (zmiana klasyfikacji budżetowej) 



+ 36.285,00 zł - wprowadzenie nowego zadania: Opracowanie planu gospodarki 
niskoemisyjnej. Zadanie to nie zostało przez wykonawcę wykonane w 2015 roku. 

Załącznik Nr 3 i 3a 

W wyniku wprowadzonych w/w zmian w planie wydatków (załącznik nr 2) nakłady inwestycyjne 
uległy zwiększeniu o 1.265.000,00 zł (budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w Siemirowicach). 
Ogółem plan wydatków majątkowych po dokonanych zmianach wynosi 5.933.788,17 zł. 

Załącznik Nr 4 

Załącznik został uaktualniony w wyniku zwiększenia w planie wydatków środków na realizację 
programu ERASMUS+. 

Załącznik Nr 5 

Załącznik został uaktualniony w wyniku wprowadzenia do planu wydatków środków dla Starostwa 
Powiatowego w Lęborku na pokrycie kosztów utrzymania Lokalnego Centrum Nauczania 
Kreatywnego w ramach wspierania edukacji uzdolnionych uczniów. 



Załącznik nr *L. do protokołu nr X I I I 2016 

z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 03.03.20 16 r 

UZASADNIENIE 

do projektu uchwały Rady Cewice z dnia 3 marca 2016 roku w sprawie 
przekazania środków f inansowych na Fundusz Wsparc ia Policji Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Gdańsku 

Zgodnie z art.7 ust 1 ustawy o samorządzie gminnym zaspokajanie zbiorowych potrzeb 
należy do zadań własnych gminy. W szczególności zadania własne obejmują sprawy 
porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli. Stosownie do art. 13 ust. 4a pkt 1 
ustawy o Policji Rada Gminy może przekazać, na warunkach określonych w 
porozumieniu zawartym pomiędzy organem wykonawczym gminy a właściwym 
komendantem Policji, środki finansowe z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za 
czas służby przekraczający normę określoną w art. 33 ust. 2 ustawy o Policji. 

Sfinansowanie dodatkowych patroli Policji ze środków pochodzących z budżetu Gminy 
niewątpliwie wpłynie na poprawę bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Cewice. 

Środki finansowe na realizację w/w zadań zostały ujęte w Uchwale Nr XII/120/2015 
Rady Gminy Cewice z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Cewice na 2016 rok. 





Załącznik nr 3 do protokołu nr X I I I 2016 

z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 03.03.2016 r. 

Uzasadnienie 

Zmiana ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw, ustawą 
z dnia 6 grudnia 2013 r. (Dz. U. 2014 r. poz. 7) wprowadziła m.in. nowe zasady przyjęć 
dzieci do szkół podstawowych i gimnazjalnych. 

Rekrutacja do szkól podstawowych i gimnazjalnych na rok szkolny 2014/2015 
i 2015/2016 odbywała się na zasadach określonych w przepisach przejściowych ww. ustawy, 
zgodnie z którymi do publicznej szkoły podstawowej i gimnazjalnej kandydaci zamieszkali 
poza obwodem szkoły mogli być przyjęci do klasy pierwszej po przeprowadzeniu 
postępowania rekrutacyjnego, jeżeli dana szkoła nadal dysponowała wolnymi miejscami, na 
podstawie kryteriów zawartych w statucie szkoły. Statut określał także wymagane 
dokumenty oraz sposób przeliczania punktów. 

Od roku szkolnego 2016/2017 w postępowaniu rekrutacyjnym do szkół 
podstawowych i gimnazjalnych będą brane pod uwagę kryteria określone przez organ 
prowadzący. Kryteriom tym organ prowadzący przyznaje określoną liczbę punktów oraz 
określa dokumenty niezbędne do ich potwierdzenia. 





Załącznik nr H do protokołu nr X I I I 2010 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 02.03.20 1 0 r. 

Uzasadnienie: 

Pomoc dziecku i rodzinie jest zadaniem własnym obowiązkowym samorządu gminnego. Ustawa 

z dnia 9 czerwca 201 lr. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej (Dz. U. Nr 149, poz. 

887 7. późn. zmianami) w art. 176 pkt 1 nakłada na gminy między innymi obowiązek opracowania 

i realizacji gminnych programów wspierania rodziny. 

Obowiązki gminy wynikające z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej: 

1) opracowanie i realizacja 3-letnich gminnych programów wspierania rodziny, 

2) tworzenie możliwości podnoszenia kwalifikacji przez asystentów rodziny, 

3) tworzenie oraz rozwój systemu opieki nad dzieckiem, w tym placówek wsparcia dziennego 

oraz praca z rodziną przeżywającą trudności w wypełnianiu swojej funkcji przez: 

a) zapewnienie jej wsparcia i pomocy asystenta rodziny oraz dostępu do specjalistycznego 

poradnictwa 

b) organizowanie szkoleń i tworzenie warunków do działania rodzin wspierających, 

c) prowadzenie placówek wsparcia dziennego oraz zapewnienie w nich miejsc dla dzieci, 

4) finansowanie: 

a) kosztów szkolenia dla rodzin wspierających, 

b) podnoszenia kwalifikacji przez asystentów rodziny, 

c) kosztów związanych z udzielaniem pomocy rodzinie ponoszonych przez rodzinę 

wspierającą, 

5) współfinansowanie pobytu dziecka w rodzinie zastępczej, rodzinnym domu dziecka i w 

placówkach, rj. 

a) 10% wszystkich wydatków w pierwszym roku pobytu dziecka 

b) 30% wszystkich wydatków w drugim roku pobytu dziecka 

c) 50% wszystkich wydatków w trzecim roku pobytu dziecka w pieczy zastępczej 

Gmina ponosi w / w wydatki, w przypadku gdy dziecko zostało umieszczone w rodzinie 

zastępczej, w rodzinnym domu dziecka lub placówce po 01.01.2012r. 

6) sporządzanie sprawozdań rzeczowo-finansowych z zakresu wspierania rodziny oraz 

przekazywania ich wojewodzie, 

7) przekazywanie do biura informacji gospodarczej informacji dot. zaległości rodziców dziecka, 

które zobowiązani są ponosić koszty z tytułu umieszczenia ich dziecka w pieczy zastępczej. 

Zgodnie z w / w ustawą rodzinie przeżywającej trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-

wychowawczych Gmina zapewnia wsparcie. 

Wsparcie rodziny jest prowadzone w formie pracy socjalnej z rodziną oraz pomocy w opiece i 

wychowaniu dziecka. 





Załącznik nr ł5* do protokołu nr X I I I 2 0 I 6 \ 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 02 .03 .20 I 0 i 

UZASADNIENIE 

W dniu 29 czerwca 2015 roku zostało podpisane Zintegrowane Porozumienie Terytorialne dla 
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Lęborka. Wśród wynegocjowanych przez Wspólną 
Reprezentację MOF Lęborka przedsięwzięć znajduje się m.in. przedsięwzięcie: 

..Aktywizacja społeczno-zawodowa mieszkańców powiatu lęborskiego" 

Lider: Powiat Lęborski 
Partnerzy: Gmina Cewice, Gmina Nowa Wieś Lęborska, Miasto Lębork, Miasto Łeba, Gmina 
Wicko, organizacje pozarządowe 
Lokalizacja: Lębork, Łeba, Cewice, Nowa Wieś Lęborska, Wicko 
Cel przedsięwzięcia: zwiększenie szans na zatrudnienie osób dotkniętych i zagrożonych 
ubóstwem i wykluczeniem społecznym na terenie powiatu lęborskiego. 
Grupa docelowa: osoby dotknięte i zagrożone ubóstwem i wykluczeniem społecznym oraz ich 
rodziny (w tym osoby bezrobotne, które zgodnie z ustawą o promocji zatrudnienia i instytucjach 
rynku pracy znajdują się w trzeciej grupie osób - tzw. oddalonych od rynku pracy, osoby 
nieuczestniczące w kształceniu/szkoleniu, osoby z niepełnosprawnościami, osoby bezdomne, 
dzieci i młodzież). 
Działania: 
Proces aktywizacji społeczno-zawodowej odbywać się będzie w oparciu o ścieżkę reintegracyjną 
stworzoną indywidualnie dla każdej osoby, z uwzględnieniem diagnozy sytuacji problemowej, 
zasobów, potencjału, predyspozycji i potrzeb, za pomocą zestawu kompleksowych 
i zindywidualizowanych form wsparcia, obejmujących usługi aktywnej integracji (realizowane 
m.in.: w formie kontraktów socjalnych, programów aktywności lokalnej, indywidualnych 
programów usamodzielnienia) o charakterze: 

a) społecznym (w tym m.in. poradnictwo psychologiczne lub psychospołeczne, warsztaty 
terapeutyczne kształtujące umiejętności osobiste, poradnictwo prawne i obywatelskie, 
wsparcie środowiskowe, wolontariat, pracę socjalną). 

b) edukacyjnym (w tym m.in. skierowanie i sfinansowanie zajęć szkolnych, związanych 
z uzupełnieniem wykształcenia na poziomie podstawowym, gimnazjalnym, 
ponadgimnazjalnym lub policealnym oraz kosztów z nimi związanych, zajęcia 
ukierunkowane na rozwój zainteresowań i aspiracji edukacyjnych oraz usługi wspierające 
aktywizację edukacyjną). 

c) zawodowym, realizowanym przez powiatowe urzędy pracy oraz przez organizacje 
pozarządowe posiadające status instytucji szkoleniowej lub agencji zatrudnienia, 
obejmujące m.in.: kursy, szkolenia, (w tym, kursy prawa jazdy), poradnictwo zawodowe, 
pośrednictwo pracy, staże, zajęcia reintegracji zawodowej u pracodawców, subsydiowane 
zatrudnienie oraz usługi pomagające uzyskać lub utrzymać zatrudnienie w szczególności 
w początkowym okresie zatrudnienia. 

Zakłada się również realizację działań mających na celu wsparcie uczestników w istniejących 
i utworzonych w ramach przedsięwzięcia KIS oraz istniejących WTZ. 

Realizacja partnerskiego projektu w okresie kwiecień 2016 r. - październik 2018 r. pozwoli na 
wsparcie najbardziej potrzebujących pomocy mieszkańców powiatu lęborskiego. Uwzględniając 
cele projektu za zasadne uznać należy wzięcie w nim udziału przez Gminę Cewice. 

Projekt będzie realizowany pod warunkiem uzyskania dofinansowania ze środków Unii 
Europejskiej w konkursie nr RPPM.06.01.02-IZ-01 -22-001/15 w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 (Oś Priorytetowa 6 
„Integracja"; Działanie 6.1 „Aktywna Integracja"; Poddzialanie 6.1.2 „Aktywizacja Społeczno-
Zawodowa"). 
Wkład własny Partnerów - 15% wartości projektu. 

Zbigniew Borowski 





Załącznik nr S do protokołu nr X I 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 03.03 

Uzasadnienie: 

Zgodnie z Porozumieniem Nr OBI/83/1500984/1 z dnia 27.08.2015 r. zawartym pomiędzy 
Gminą Cewice, a ENERGA-OPERATOR S A , na gruncie działki wymienionej w uchwale 
posadowione zostały urządzenia elektroenergetyczne w postaci linii kablowej 0,4 kV oraz 
złącza kablowo-pomiarowego. W porozumieniu tym strony zobowiązały się do ustanowienia 
nieodpłatnej i nieograniczonej w czasie służebności przesyłu na należącej do Gminy Cewice 
działce numer 187/1, położonej w Cewicach. 
Urządzenia elektroenergetyczne zostały wykonane na wniosek Gminy Cewice - dla realizacji 
zadań własnych gminy. 
Koszty ustanowienia służebności przesyłu poniesie ENERGA-OPERATOR S.A. 





Załącznik nr fr. do protokołu nr X I I I 20l() 
z sesji Rad}1 Gminy Cewice w dniu 03.03.201(1 r. 

Uzasadnienie: 

Dotychczasowi dzierżawcy gruntu - części działki numer 40/2 położonej w Maszewie 
Lęborskim - zwrócili się z prośbą o dzierżawę, na okres dalszych 5 lat. Działki użytkowane są 
rolniczo. 





Załącznik nr ¿7. do protokołu nr XI11/20 16 

z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 03.03.2016 r 

Uzasadnienie: 

Dotychczasowy dzierżawca gruntu - działki numer 90/3 położonej w Maszewie Lęborskim -
zwrócił się z prośbą o dzierżawę, na okres dalszych 5 lat. Działka użytkowana jest rolniczo. 





Załącznik nr $. do protokołu nr X I I I 2016 

z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 03.03.201 6 r. 

Uzasadnienie 

Przyjęty Uchwałą Rady Gminy Cewice Nr XXXVI/233/10 z dnia 10 marca 2010 r. „Gminny 

program usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Cewice w latach 

2010-2032" podlega aktualizacji. 

Rozporządzenie Ministra Gospodarki z dnia 13 grudnia 2010 r. w sprawie wymagań w zakresie 

wykorzystania wyrobów zawierających azbest oraz wykorzystania i oczyszczania instalacji lub 

urządzeń, w których były lub są wykorzystywane wyroby zawierające azbest określa termin 

składania „Informacji o wyrobach zawierających azbest" do 31 stycznia każdego roku. 

W związku z powyższym „Gminny program usuwania azbestu i wyrobów zawierających 

azbest dla Gminy Cewice w latach 2010-2032" wymaga dokonania corocznej aktualizacji, 

co wykazano w załączniku do niniejszej uchwały. Ilość zinwentaryzowanych obiektów z wyrobami 

azbestowymi z terenu gminy uległa zmianie. 

W roku 2015 z terenu Gminy Cewice zostało usuniętych i zutylizowanych ok. 1.976,739 m 2 

wyrobów zawierających azbest, co stanowi ok. 26,686 Mg . 

Inwentaryzacja przeprowadzona do dnia 23 lutego 2015 r. wykazuje, że z terenu gminy do 

usunięcia pozostaje 55.774,45 m 2 wyrobów zawierających azbest. 





Uzasadnienie 

Załącznik nr ....40 do protokołu nr X I I I 2016 

z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 03.03.2016 r. 

Podstawą prawną podjęcia przez Radę Gminy Cewice uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Cewice na rok 2016", 
zwanego Programem jest art. 1 la ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt. 

Program ma zastosowanie do wszystkich zwierząt domowych, w szczególności psów i kotów, w tym 
kotów wolno żyjących oraz zwierząt gospodarskich. Większość działań określonych w Programie dotyczy psów 
i kotów, ponieważ skala bezdomności tych zwierząt jest największa. 

Powyższa uchwała określa zadania jakie gmina podejmuje w sprawie zapobiegania bezdomności na 
terenie Gminy Cewice, jak również wysokość ich finansowania. 





Załącznik nr ...A.Ł... do protokołu nr X I I 1/2016 

z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 03.03.201 6 r. 

U Z A S A D N I E N I E 

do uchwały Nr.. mLJjyi..j.iUL. Rady Gminy Cewice 

z dnia iMtiCU&.MUtr. 

Uchwała dotyczy wyrażenia zgody na wynajem lokalu mieszkalnego od Agencji Mienia 
Wojskowego Oddział Regionalny w Gdyni położonego na Osiedlu Na Skarpie w 
Siemiro wicach. 

Zgodnie z art.4 ust. 1 ustawy z 21 czerwca 200 l r . o ochronie praw lokatorów, 
mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego /Dz.U. z 2014r. poz. 150 z 
późn. zm./, tworzenie warunków do zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych wspólnoty 
samorządowej należy do zadań gminy. 
Gmina wykonuje w/w zadania wykorzystując mieszkaniowy zasób gminy lub w inny sposób. 
Zasadne jest wynajęcie 1 lokalu mieszkalnego z A M W Gdynia położonego na Osiedlu Na 
Skarpie w Siemirowicach na okres dłuższy niż 3 lata, ze względu na trudną sytuację 
mieszkaniową i dużą liczbę osób oczekujących na mieszkania komunalne. 
Pozyskanie tego mieszkania pozwoli na zaspokojenie potrzeb mieszkaniowych dla 1 rodziny, 
która po upływie okresu najmu będzie zobowiązana sama rozwiązać swoją sytuację 
mieszkaniową. 





Załącznik nr . A.!L do protokołu nr X I I I 201 

z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 03 .03 .2010 

Uzasadnienie: 

Właściciele nieruchomości położonych przy drodze, odchodzącej od ulicy W. Witosa 
w Cewicach, złożyli wniosek o jej nazwanie. 
Wszyscy współwłaściciele terenu, na którym jest zlokalizowana droga wyrazili zgodę na 
nadanie nazwy ulicy. 
Nadanie nazwy jest niezbędne w celu przyporządkowania adresów poszczególnym 
nieruchomościom. 




